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Abstract (en)
The information carrier is manufactured using a matrix body (M) which initially has all the character elements (2) of possible characters or into
which character elements can be inserted. To produce a particular character, some character elements (2) are removed by breaking out. The matrix
body (M) is then encapsulated in an encapsulating compound in such a way that only the remaining character elements (2) forming a character
are visible. An information carrier produced in this way is proof against forgery and wear resistant. It is therefore particularly suitable for repeatedly
reused packaging containers such as, for example, beer barrels. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Informationsträger wird mit Hilfe eines Matrixkörpers (M) hergestellt, der zunächst alle Zeichenelemente (2) von möglichen Zeichen aufweist
oder in den Zeichenelemente einsetzbar sind. Zur Bildung eines bestimmten Zeichens werden einige Zeichenelemente (2) durch Herausbrechen
entfernt. Danach wird der Matrixkörper (M) so in eine Vergußmasse eingegossen, daß nur noch die verbliebenen Zeichenelemente (2), die
zusammen ein Zeichen bilden, sichtbar sind. Ein so gebildeter Informationsträger ist fälschungssicher und verschleißfest. Er eignet sich deshalb
besonders für wiederholt benutzte Verpackungsbehälter wie z.B. Bierfässer.
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